

Huaxia South Chinese School Weekly News
March 03, 2017

华夏中文学校的同学们，老师们和家长们，你们好！

大家好！本周正常上课。

本周第三节课是家长会，老师会安排并通知家长参加。

下面是一点小广播：

1.华夏南部中文学校学前班扩招了！小班教学，个体关注，快乐入门！

学前班的孩子通过他/她们的五种感官来认知世界，包括学习语言。年幼的孩子会听到对他/她们说的话，复述他/她们听到的东西，跟着声音玩游戏，甚至触摸文字所表现的实物。这就是华夏南部中文学校学前班教授学前班孩子的方法。如果你有4岁以上的孩子，请来华夏南部，每个周六下午 1:30-3:20，让他/她们通过五种感官来启蒙学中文。请大家来办公室报名。

2. 为方便各位家长，3月11日下午 3:00-4:30，汇美旅行社将会在华夏南部为大家代办中国签证。签证所需材料和表格，请见附件。

南部中文学校的家庭们，我们本周六见。祝大家周末好！

叶晶

华夏南部中文学校校长

2017年3月3日

Hello Huaxia Students, teachers, and Parents,

We will have school this Saturday. The parent-teacher conference will be held this Saturday on the third period, the teachers will be send out the details.

Here's this week's news:

1. Pre-school children explore their world with five senses, including learning a language. Young children listen to words spoken to them, sound out the words they hear, play games with the sound, and even touch the objects to which words are attached. This **is how a teacher teaches Chinese** to a group of pre-school children at Huaxia **South Chinese School**. If you have a pre-school child who is at least 4 years old, please join our experienced teachers, to explore the world of Chinese language with their five senses.

Please register your 4 year old and older kids to explore Chinese!

2. Hui Mei Travel will provide on-site visa application service on 3/11. Please see attachment for more details.

Looking forward to seeing you all this Saturday!

With Warm Regards,

Joyce Chau

HX South Chinese School Principal

3/3/2017